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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnętrznych i administracji 
Grzegorza Schetyny 

Szanowny Panie Premierze! 

W końcu września 2008 r. otrzymałem od Warmińsko-Mazurskiego Zarządu Wojewódzkiego NSZZ Policjantów 
w Olsztynie pismo, w którym wyraża on zaniepokojenie decyzją komendanta głównego Policji wyrażoną w 
piśmie Ko3052/08 z dnia 28 sierpnia 2008 r. Skutkiem tej decyzji ma być zmniejszenie o sto pięć liczby 
policyjnych etatów poprzez zredukowanie o 1/3 stanu osobowego oddziału prewencji w Olsztynie. Plany 
komendy głównej dotyczące likwidacji w naszym województwie stu pięciu etatów policyjnych zostały przyjęte z 
wielkim zaniepokojeniem nie tylko przez policjantów, lecz także przez wojewodę warmińsko-mazurskiego, 
marszałka województwa, Warmińsko-Mazurskie Stowarzyszenie na rzecz Bezpieczeństwa oraz obywateli 
naszego regionu. 

O ile mi wiadomo, zmniejszenie liczby etatów ma dotyczyć także innych województw położonych na tak zwanej 
ścianie wschodniej. Ta kontrowersyjna decyzja może wywołać negatywne skutki w postaci pogorszenia 
właściwego stanu bezpieczeństwa w województwie, osłabienia motywacji policjantów do pracy oraz obniżenia 
poczucia porządku publicznego wśród obywateli. 

Na pewno działania komendy głównej mające na celu poprawę funkcjonowania policji w największych 
aglomeracjach są zasadne. Działania te "nie mogą się jednak odbywać kosztem tych regionów, które w walce o 
odpowiedni poziom bezpieczeństwa wypracowały najbardziej skuteczne metody". Sprawa na zewnątrz wygląda 
tak, że "w nagrodę za bardzo dobrą pracę policjanci otrzymali karę w postaci zabrania im stu pięciu etatów w 
województwie warmińsko-mazurskim". 

Mając na uwadze te kwestie, zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o interwencję. 

Z poważaniem 
Sławomir Sadowski 
 


